
Zápis z jednání Výkonného výboru SK Florbal Benešov 

konaného dne 20.11.2013 
 

 

Přítomni: Luděk Červ, Miloš Vojtíšek, Lukáš Brož, Vladimír Suk 

Omluveni: Josef Vachtl, Roman Kieler, Martin Mičlo, Sekretář Jakub Líska  

  

Program:  

- Stav peněz na účtu i na pokladně 

- Granty ČFbU 

- Granty Města Benešov 

- Disciplinární prohřešky 

- Odhlášení B-týmu st. žáků 

- Návrh na osvobození od platby členských příspěvků pro kategorii přípravky 

- další 

 

1) Informace o finančních prostředcích na účtu a hotovosti 

VV vzalo na vědomí informaci L. Červa o stavu účtu a hotovosti 

 

2) Granty poskytované ČFbU 

VV vzalo na vědomí informaci podanou L. Červem, smlouvy s ČFbU jsou podepsány a 

budou odevzdány na ČFbU 

      Zajistí: L. Červ, termín 21.11.2013 

 

3) Granty poskytované Městem Benešov 

            VV  vzalo  na  vědomí  informaci  podanou  L. Červem,  Rada  města  granty   doporučila   a  

            Zastupitelstvo bude schvalovat dne 16.12.2013 

 

4) Disciplinární prohřešky 

VV vzalo na vědomí informaci L. Červa o disc. prohřešcích týmů a jednotlivců SK. VV 

vyzývá členy, trenéry a vedoucí týmů k co nejdisciplinovanějšímu jednání, tak aby SK nebyly 

ukládány zbytečné pokuty a další sankce 

 

5) Odhlášení B-týmu  st. žáků ze soutěže 

VV bere na vědomí informaci L. Červa o odhlášení B-týmu žáků ze soutěže na žádost SK, 

Ligovou komisí uložena pokuta 5.000,- Kč (při dolní hranici sazby) 

 

6) Návrh na osvobození hráčů kategorie přípravek od členských příspěvků 

VV se usnesl, že noví hráči a hráčky kategorie přípravek, tedy ročníky 2005 a mladší, budou 

v sezóně 2013/14 osvobozeni od placení členských příspěvků. Uvedené usnesení je přijato 

z důvodu nutnosti získání nových členů v nejmladší kategorii do SK. 

 

7) Program na podporu florbalu na školách 

VV bere na vědomí informaci M. Vojtíška. VV konstatuje, že program nadále pokračuje a SK 

je připraven uzavírat nové smlouvy se školami. Smlouvy budou uzavírány a materiál dle 

těchto smluv poskytován dle finanční situace SK.  

 

8) Jarmark 2014 

VV bere na vědomí informaci V. Suka o přípravě turnaje v rámci Benešovského jarmarku  

v roce 2014. V. Suk začíná organizační přípravu akce. VV plně podporuje tuto akci jako 

výbornou propagaci benešovského florbalu.  



      

 

9) Ostatní 

 

 Příští termín jednání VV dle domluvy. 

 

 

 

 

 

 Zapsal: Luděk Červ   

 

 

 

 


